
   
 

Vážení přátelé! 
 
Již několikráte píší úvodní slovo do zpravodaje, tímto chci oslovit všechny členy sdružení i nečleny. 
Čas letí velmi rychle, uběhl rok a setkáváme se téměř s novým rokem. I tentokráte jsem požádal 
všechny kluby o příspěvek do zpravodaje. Příspěvkem dorazil pouze z ústeckého klubu. 

Sám bych se chtěl zmínit o činnosti našich klubů a o činnosti celostátního výboru. Tím bych právě 
chtěl začít. V únoru letošního roku se sešli členové celostátního výboru v Lovosicích, tuto schůzku 
velmi dobře zajistil předseda místního klubu pan Petr Klepáček. Za dobrou organizaci, chci 
lovosickému klubu, jeho předsedovi a jeho manželce za velmi dobré buchty poděkovat. Této 
schůzky se zúčastnil i pan František Hruza, kde se právě probíraly některé záležitosti ohledem 
rozpracované knihy neboli kroniky.Zároveň se jednalo o způsobu a možnosti uskutečnit celostátní 
setkání a to v Ústí nad Labem s tím, že k vedoucímu ústeckého klubu se zapojí i další osoby, aby na 
to nebyl sám. Každý člen týmu bude mít při organizaci své úkoly a starosti. Setkání v tomto roce 
proběhlo na plánovaném místě. Bylo velmi zajímavé, zejména ekumenická bohoslužba byla 
připravená na velmi dobré úrovni. Kromě vynikajících místních pánů farářů se bohoslužby zúčastnil 
a svým slovem povzbudil a poučil kazatel pan Alois Klepáček, v současné době působící 
v Kroměříži. Krásná slova doprovázel výborný zpěv mladých lidí z ústecké farnosti, jejich hudební 
výraz pohladil na srdci i duši snad každého. Všem patří velký dík.  
Jsme rádi, že při tomto setkání jsme mohli přivítat i vzácné hosty, kterými byli pan Jaromír Plíšek, 
bývalý velvyslanec ČR v Rumunsku a dlouholetý navštěvovatel Rumjunska, zejména Banátu a pana 
Františka Draxlera, předsedu jihobanátské pobočky Demokratického svazu Slováků a Čechů 
v Rumunsku. 
Ústecký klub letos také organizoval a zajistil svatomartinské posvícení. Před touto oslavou, ale 
v klubu proběhly nové volby. Bývalého předsedu klubu Jaroslava Baláta nahradil nový předseda pan 
Benedikt. 
Ohledně další činnosti celostátního výboru, chci připomenou, že příští setkání proběhne v únoru 
2013 v Chebu, kde se bude jednat zejména o vydání knihy – kroniky, kterou připravuje již zmiňovaný 
pan Hrůza. Tato publikace by měla být ukončena k tisku někdy na jaře nebo začátkem léta. Otázku, 
kterou řešíme a do diskuze, do které se můžete všichni zapojit je ta, kolik kusů by se vytisknout mělo 
a také financování vydání. Nechť kluby se rámcově domluví a delegáti na únorovém jednání by 
přinesli věcná řešení. 
Jak všichni víte, postihla rodinu Růžičkovou ze Žatce nemilá událost, smrt jejich dcery Alžběty. Naše 
sdružení iniciovalo sbírku na podporu pozůstalé její dcery Elišky. Alžbětu jsem znal odmalička, vždy 
vesele se na mě usmívala, teď se bude usmívat z nebe. Dle možností a ochoty se vybralo 21914,- 
Kč, částka, která byla vložená na Eliščin osobní účet s možností vybrání až po osmnáctém roku 
jejího věku. Za vaši ochotu a vstřícnost velice děkuji. Také děkuji žateckému klubu, který se 
prostřednictvím pana Václava Štěpničky, Josefa Černíka, a Václava Hruzy z Chebu přispěl k dobré 
organizaci této akce. Všem patří velké poděkování. 
Přeji hezké prožití Vánoc v míru a smíření v rodinách i mezi všemi členy i nečleny a jejich rodin. 
Hojnost Božího požehnání do nastávajícího roku přeje   

Benjamín Jelínek, předseda SČBK. 
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Z činnosti ústeckého klubu 

 
V měsíci květnu jsme pořádali týdenní pouť do Medugorie. (Je to mariánské poutní místo v Bosně 
a Hercegovině.) Snažili jsme se co nejvíce seznámit naše krajany s touto poutí, počítali jsme, že 
dáme dohromady celý autobus, ale přihlásilo se jen 16 osob, a tak jsme se připojili k poutníkům  
odVerité. Poutě se účastnil také P. Josef Altman s maminkou. Děkujeme mu, že s námi byl na této 
pouti, že nám žehnal a díky němu jsme mohli slavit mši svatou v českém jazyce. Kdo by se chtěl 
dozvědět něco více o tomto poutním místě,nebo by tam chtěl jít ať, se podívá na webové stránky 
www.verite.cz. 
V červnu se v Ústí konalo celostátní setkání. Program začínal ekumenickou bohoslužbou, kterou 
vedl P. Josef Mazura a kazatel Alois Klepáček. Za vše jím děkujeme,a děkujeme také pěveckému 
sboru, který nám pří bohoslužbě zpíval krásné písně. Této bohoslužby se zúčastnilo zhruba 150 
osob. Poté jsme se přesunuli do Kulturního domu „Setůza“, kde nás čekal oběd a příjemná hudba 
o kterou se postarala kapela Walmaisterband. V kulturním domě se nás sešlo zhruba 450 osob. 
Děkujeme všem, kteří se zúčastnili tohoto setkání, omlouváme se za nepříjemný zápach, který 
nám všem byl dost nepříjemný. 
14. října 2012 se konala členská schůze. Zúčastnilo se 25 členů. Mluvilo se o různých věcech, 
které se za poslední rok udály,co by se mělo do budoucna udělat atd. Hodnotilo se celostátní 
setkáni,zavzpomínalo se na celé období (10 roků) od kdy byl založen náš klub, nakonec se konaly 
místní volby, ve kterých byl zvolen nový čtyřčlenný tým, a který bude mít za úkol  se starat o dobrý 
chod našeho klubu. Byli zvoleni: Benedikt Evžen, který bude novým předsedou ústeckého 
klubu,Eliášová Irena, Pec Václav a Balatová Tereza. 
Zveme naše krajany do Ústí na Silvestra. Veškeré informace najdete na webových stránkách 
www.ceskybanat.estranky.cz 
          Jaroslav Balat 
 
 
 

Ekumenická bohoslužba 

 
 
  

Ústecké děti, naše radost i budoucnost

    
 
 
 

http://www.verite.cz/
http://www.ceskybanat.estranky.cz/


Ústecké děti  při tanci,      při vyhlášení vítězů v kopané 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Účastníci v krojích na svatomartinském rovenském posvícení 

Ústečtí účastníci pouti v Medugorie s P. Josefem Altmanem 

 
Nové vedení 
ústeckého 
klubu, 
předávání 
funkce ; 
J.Balat panu 
E.Benediktovi 

 
 
 
 
 

 



Z činnosti klubu Skalná Luby 
 
V tomto roce se členové klubu zapojili, jako i v jiných letech, do různých činností. Na přelomu roku 
se sešli na ročním jednání v Hospůdce U Vernerů. Opět se bilancovalo a padlo dost nápadů a 
návrhů jak pro zlepšení fungování klubu, tak v zapojení se do života obou lokalit.  23. 06. 2012 se 
konala pouť k poctě Janu Křtitelovi ve Skalné. Mnoho členů pomáhalo při organizaci přímo při 
obsluze domácích, přespolních hostů, kde nechyběli právě ti z německé partnerské obce Neusorg. 
13.října.2012 SČBK  klub Skalná – Luby, organizoval u příležitosti gernického posvícení, spojený 
také s taneční zábavou malý fotbalový turnaj. Sešlo se pět mladých fotbalových týmů tvořených 
z mladých hráčů v místě bydliště i tým z Plzeňska. Přesto se podařilo vyhrát právě jednomu 
z domácích týmů.  
            Alois Špicel 

Zahájení turnaje a předávání cen 

 
Naši jubilanti  v letošním roce 

              Vydalo SČBK v roce 2012 pro vlastní potřebu 

 

Jméno, příjmení Lokalita - klub Výročí 

Hruza Josef Cheb 50 

HolečkováKateřina Lovosice 40 

Kučerová Sofie Lovosice 80 

WinschJosef Skalná Luby 40 

PancJosef Skalná Luby 40 

Seidl František Skalná Luby 60 

Mašek   František Skalná Luby 80 

Mašek  Josef Skalná Luby 30 

Bouda Irco Skalná Luby 40 

Mašek Josef Skalná Luby 30 

Balatová Terezie Ústí nad Labem 40 

Balat Petr Ústí nad Labem 30 

Havlíček  Erik Ústí nad Labem 40 

Havlíčková Klementina Ústí nad Labem 40 

Lisi  Josef Ústí nad Labem 60 

Pospíšil  Anton Ústí nad Labem 50 

Špicel Franta Ústí nad Labem 40 

Benedikt Josif Ústí nad Labem 40 

Černíková  Emilie Žatec 40 

Balatová Alžběta Žatec 40 


